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(Artikli on ümber kirjutanud tehisaru lastele paremini mõistetavas toonis sellest artiklist)

Kujuta ette, et Elisa on see tore tädi, kellel on palju nõuandeid, kuidas lapsed saaksid nutitelefone kõige paremini kasutada. Elisa on
rääkinud paljude emade ja isadega ning on leidnud, et paljud neist ei tea päris hästi, kuidas lapsi nutitelefoni maailmas turvaliselt
juhendada. 

Sellepärast arvab Elisa, et tavaliselt peakski lapsed saama oma esimese nutitelefoni umbes siis, kui nad on üheksa-aastased, mitte varem.
Väiksematele võiks rohkem meeldida lastekellad või nuputelefonid. 

Elisa ei ole ainuke, kes nii arvab. Ka Eesti teadlased on teinud reegleid, mis aitavad aru saada, millal ja kuidas lapsed nutiseadmetesse
lasta. Selles reegis on vanused, millal laps võib hakata kasutama erinevaid seadmeid. 

Ühe reegli järgi peaks laps saama oma nutitelefoni ja internetti kasutada alles üheksa-aastaselt. Ja kui laps on veel väga pisike, siis ei
tohiks ta üldse ekraani vaadata. Kõige tähtsam on aga see, et emad-isad aitavad lastel internetis mängida ning sealt vajalikke asju õppida. 

Seda tahab rääkida ka Elisa, Lastekaitse Liit ja paljud teised asutused. Nad kõik soovivad, et lapsed õpiksid nutimaailma tundma järk-
järgult ning koos vanemate abiga, et kõik oleks turvaline. Kuna see on täiskasvanute jaoks ikkagi päris keeruline, leidub ka veebileht
"Targalt internetis", kust saab nõu, kuidas lapsi internetimaailmas abistada.
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